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Fællesbestyrelsesmøde 
Dato:D.16.12.21, kl.18.30-20.30 

 

Sted: 

 

Brobyskolerne afd. Pontoppidan 

 

Mødeleder: Anja 

Referent:  

Tine 

Tilstedeværende:  Helle, Thomas, Kurt, Anja, Lene, Mette, Anita, Tine, Søren, Pia M, 

Anita, Helle, Kim 

 

 

Fraværende:  

Sonja, Elevrådet 

 

 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Den gode historie  

(O) 

5 min 

Alle deler gode historier på tværs af organisationen 

 

- Kirkegang med Broholm 

- Grøn smiley fra arbejdstilsynet 

Alle  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Godkendelse af 

dagsorden  

(B) 

5 min 

Dagsorden er udsendt mandag d.13.12.21 Alle  
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Opsamling fra 

møde med 

kontaktforældre 

(B) 

20 min 

Opsamling på mødet sidste gang med kontaktforældre. Hvordan arbejder med 

inddragelse og omkring hvilke punkter? Således fællesbestyrelsen kan planlægge 

fremadrettet med dette. 

 

- Det er meget vigtigt, at vi får aktiveret kontaktforældre 

- Madordning er en del af temaet.  

- Små skridt ad gangen 

- Tilbyde morgenmad til dem, der ikke har spist? 

- Elevbod evt. ? 

- Kostpolitik bliver et af de første temaer, som kontaktforældrene også kan 

byde ind på som en prøvehandling ift.brugen af kontaktforældre.  

- Anja skriver ud til kontaktforældrene med dagsorden.  

 

Anja  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Lejrskoleprincip  

(B) 

15 min 

Mette Mejrup har modtaget henvendelse fra forældre, hvor der gives udtryk for en 

usikkerhed omkring princippets indhold. Mette fremlægger kort og efterfølgende 

besluttes det, om princippet evt. skal justeres? Princippet er her: 

https://brobyskolerne.aula.dk/sites/brobyskolerne.aula.dk/files/arkiv/Download_file

r/Princip%20lejrskole%2C%20skolerejse%20og%20ekskursioner_1.pdf 

 

- Corona gjorde, at skolerejser og lejrskole bliver skudt i 2 år. Det gjorde det 

tydeligt, at der var forskellige beløb at betale for de forskellige 

klasser/elever. 

- Klassekassen er forældrenes, når det handler om forældreopsparing. Når 

pengene er tjent ved skole-arrangementer og lignede, så skal pengene gå til 

hele klassens bedste.  

- Punktet er blevet drøftet i fællesbestyrelsen og der er på nuværende 

tidspunkt ikke fundet grund til at revidere princippet, men det tages op igen, 

hvis det findes nødvendigt.  

-  

Mette/Søre

n 

 

 

https://brobyskolerne.aula.dk/sites/brobyskolerne.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20lejrskole%2C%20skolerejse%20og%20ekskursioner_1.pdf
https://brobyskolerne.aula.dk/sites/brobyskolerne.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20lejrskole%2C%20skolerejse%20og%20ekskursioner_1.pdf
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Tilsyn 

værdiregelsæt 

(O) 

5 min 

Der er kommet nye elever til skolen siden sidste gang punktet var på dagsordenen. 

Der er senest d.16.12 udsendt værdiregelsæt til de pågældende familier. 

Søren  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Fejring af Broholm 

Børnehave 

(O) 

15 min 

 

Evt. nyt fra planlægningen af fejringen af Broholm Børnehaves 50 års fødselsdag 

d.1.4.22? 

 

Udvalget har haft brainstorm.  

Det skal være et stort arrangement eller flere.  

Datoerne er d. 10./11. 6.   (OBS!!! Måske fynbofest, så skal dagene flyttes) fredag 

med markedsdag for børn og familie og lørdag et arrangement for voksne. Temaet 

skal være ”gamle dage” 

Helle  

 
 
 

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Økonomi 

(O) 

10 min 

Skolens administrative leder, Kim Kruse Hansen orienterer om skolens økonomi. 

- Der er et underskud på en halv million. Det skyldes blandt andet en 

kommunal ekstraregning pga støttetimer.  

Kim  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Orientering: 

Anja: 

Søren:  

Anja: 

Søren: Corona: Der har været lidt kommunikationsudfordring ift. udmeldinger fra 

ministeriet ift selvtest. Vi afventer kommunal udmelding.  

Alle  
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Ledelsesteam: 

Medarbejdere: 

Elevråd:  

15 min 

Der har været indskrivning til kommende 0. klasser. Det bliver gode 

klassestørrelser i år.  

Ledelsen har d. 18.1. møde med konsulenter om pædagogiske prøvehandlinger på 

Brobyskolerne. Bestyrelsen vil høre mere om projektet efterfølgende.  

 

Ledelse: Kim: Der har været IT problemer ifb. Med fjernundervisning 

Ledelsen arbejder fortsat på at imødekomme elevernes ønsker om vandautomat. 

Helle: Forældre skal aflevere ude i børnehaven, og børnene må ikke blandet.  

Lige nu ser det også ud til, at der vil blive tale om opdeling af elever i skoletiden.  

Der har været evaluering af vores pæd. Læreplaner: Det er et stort arbejde, som 

viser refleksioner over egen praksis.  

.  

 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Evt. & kommende 

punkter 

5 min 

Madordning/Sundhedspolitik: Tema 

Evaluering af pæd. Læreplaner.  

Fødselsdagsfest i Broholm  

Alle  

 
 


